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Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg 

Folketingets Social-, Indenrigs- og Børneudvalg har d. 28. maj 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 34 (L 236) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 34: 

”På baggrund af svaret på spørgsmål nr. 17 bedes ministeren redegøre deltaljeret for, 

hvor stor en del af indtægterne fra parkeringsafgifter, der ikke inddrives af SKAT.” 

Svar: 

Jeg har bedt om bidrag til besvarelse af spørgsmålet fra Skatteministeriet. Skattemini-

steriet har oplyst følgende: 

”Jf. Skatteministeriets kvartalsvise redegørelse om status på de offentlige restancer, 

som sendes til Folketingets Finansudvalg og Skatteudvalg, er der ved udgangen af 

2017 registreret kommunale parkeringsafgifter til en nominel værdi af 169 mio. kr. 

under inddrivelse hos SKAT.  

SKATs inddrivelsesaktivitet har været nedsat siden suspenderingen af den automati-

ske inddrivelse i EFI/DMI i september 2015. Der inddrives dog på restancerne pri-

mært gennem modregning i overskydende skatter og ved frivillige indbetalinger. Den 

reducerede inddrivelse udgør ikke som udgangspunkt tab for kommunerne, men en 

likviditetsforskydning, som opvejes af tilskrivningen af dag til dag inddrivelsesrenter 

på ca. 8 pct. Det er forventningen, at inddrivelsen er normaliseret i løbet af 2019.” 

 

Med venlig hilsen 

Simon Emil Ammitzbøll-Bille 
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